
Z á p i s č. 3/2007 
ze zasedání Zastupitelstva obce v Hrobicích dne 18 .6. 2007 v zasedací místnosti 

OÚ (1. patro) 
 
 
Přítomni:  Dle prezenční listiny 
Ověřovatelé zápisu:  Jaroslav Petřík, Ludmila Červenková 
Zapisovatel:  Milena Kobylíková 
Zasedání řídil starosta obce Ing. František Gajdošík. 
 
 
Zastupitelstvo obce (ZO) jednohlasně schválilo program zasedání. 
 
  1. Zpráva o hospodaření obce za rok 2006 (schválení závěrečného účtu). 
  2. Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2006. 
  3. Stanovení výše poplatků za užívání areálu „Dubíček. 
  4. Prodloužení povolení k vypouštění odpadních vod z veřejné kanalizace, 
    možnosti řešení. 
  5. Dopisy manželů Křižanových. 
  6. Mateřská škola – přístavba kuchyně. 
  7. Určení zastupitele pro spolupráci při vyřizování ÚPN. 
  8. Oprava komunikace na začátku obce – možnosti. 
  9. Žádost o odprodej obecního pozemku parc. č. 144. 
10. Projednání ostatních záležitostí. 
 
 
K bodu 1  
ZO projednalo zprávu o hospodaření obce (závěrečný účet) za rok 2006, kterou 
přednesla účetní obce. 
Celkové příjmy činily 4 450 556 Kč. Celkové výdaje činily 4 438 229 Kč. 
Obec hospodařila se ziskem. 
ZO projednalo výsledek hospodaření u příspěvkové organizace (MŠ Hrobice). 
Celkové výnosy činily 1 471 418 Kč. Celkové náklady činily 1 400 427 Kč. 
Výsledek hospodaření činil 70 991,12 Kč. Výsledek hospodaření bude rozdělen 
do fondu rezerv 50 991,12 Kč a do fondu odměn 20 000 Kč. 
Usnesení č. 1/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo závěrečný účet s celoročním hospodařením 
za rok 2006 bez výhrad. 
 
K bodu 2  
ZO projednalo „Zprávu o přezkoumání hospodaření obce Hrobice“ za rok 2006 
č. 26/2007/KŘ. 
Kontrolu hospodaření obce provedla pracovnice Krajského úřadu Zlín 
p. Ostrožíková. 
Usnesení č. 2/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo „Zprávu o přezkoumání hospodaření obce Hrobice“ 
za rok 2006 č. 26/2007/KŘ. 
 
 



K bodu 3  
ZO projednalo stanovení výše poplatků za užívání areálu „Dubíček“. 
Usnesení č.3/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo výši poplatků za pronájem areálu „Dubíček“: 
Akce soukromé – 400,- Kč/den + uhrazení spotřebované el. energie. 
Akce s výběrem vstupného – 1 500,- Kč/den + uhrazení spotřebované el. energie. 
Místní organizace a sdružení zdarma. 
 
K bodu 4  
ZO projednalo prodloužení povolení k vypouštění odpadních vod z veřejné  
kanalizace. 
Usnesení č. 4/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo čištění vypouštěných odpadních vod z obce vybudováním 
ČOV, pokud se na tuto akci podaří zajistit fin. prostředky z dotačních titulů. 
ZO jednohlasně schválilo vypracování dokumentace pro územní řízení. 
 
K bodu 5  
ZO projednalo dopisy manželů Křižanových. 
Usnesení č. 5/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo, že pokud budou manželé Křižanovi nadále psát výhružné 
a stále se opakující dopisy, obrátí se obec s řešením na advokátní kancelář. 
 
K bodu 6  
Starosta seznámil ZO s přípravou stavebních prací při rekonstrukci kuchyně 
a výměně oken v budově MŠ. 
 
K bodu 7  
ZO projednalo určení zastupitele pro spolupráci při vyřizování ÚPN. 
Usnesení č.7/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo, aby starosta obce ing. František Gajdošík spolupracoval 
s Městským úřadem Vizovice, Odbor stavebního řádu ve věci územního plánování. 
 
K bodu 8  
ZO projednalo opravu komunikace na začátku obce (úsek od hlavní cesty 
k bývalému závodu „BIOTECH“.  
Usnesení č. 8/3/2007 
ZO jednohlasně schválilo,  aby se firmy, které tuto komunikaci používají (především 
Fy EKO-UNIBAU a MoraviaCHEM )podílely finančně na opravě této komunikace. 
V případě, že se výše uvedené firmy nebudou ochotny na této opravě podílet, 
oprava se nebude provádět. 
 
K bodu 9   
ZO projednalo žádost pana Pavla Stuchlíka o odprodej obecního pozemku (parc. č. 
144). 
Usnesení č. 9/3/2007 
ZO jednohlasně neschválilo žádost pana Pavla Stuchlíka o odprodej 
obecního pozemku (parc. č. 144). 
ZO pověřilo komisi technickou, aby provedla místní šetření, ke kterému budou 
pozvány všechny zainteresované strany. 



K bodu 10  
 
a) ZO projednalo výkup pozemků od občanů mezi hlavní komunikací a bývalým 
    závodem „Biotech“. 
    Usnesení č.10a/3/2007 
    ZO jednohlasně schválilo výkup pozemků od občanů mezi hlavní komunikací 
    a bývalým závodem „Biotech“. 
 
b) Starosta obce požádal kontrolní výbor, aby zjistil místa v obci, kde nesvítí veřejné 
    osvětlení. Na základě tohoto zjištění provede obec opravu VO. 


